
MEDBORGARFÖRSLAG 
VARFÖR FÅR VI BOENDE INTE VARA MED OCH LÄMNA SYNPUNKTER 
INNAN NI KÖR ÖVER OSS 
VARFÖR GÖRA LADDPLATSER SOM INTE ANVÄNDS 
ÖVERHUVUDTAGET DET FINNS 6 STYCKEN EL PLATSER SOM YTTERST 
SÄLLAN ANVÄNDS PÅ BJÖRNSONSGATANOM NÅGON ANVÄNDS SÅ 
ÄR DET EN ELLER TVÅ SOM ANVÄNDS I DAGSLÄGET 
NU SKA DET GÖRAS FLERA EL LADDPLATSER PÅ BJÖRNSONSGATAN 
SOM ÖVERHUVUDTAGET INTE KOMMER ATT ANVÄNDAS SOM ALLS 
UTAN KOMMER ATT FÖRSVÅRA FÖR BOENDE ATT PARKERA SINA 
BILAR DET ÄR INGEN SOM HAR ELBILAR I BLACKBERG OM DET FINNS 
SÅ ÄR DET FIRMA BILAR 
VARFÖR INTE LÄGGA PENGARNA SOM ALLA BOENDE HAR NYTTA AV 
ISTÄLLET SOM PÅ ALLA GÅNGVÄGAR SOM ÄR UNDER ALL KRITIK 
OCH ANDRA SAKER


